
Szűz Mária harca a Gonosszal 
 

A Szentírás szerint a rossz nem az embertől származik, hanem attól az angyaltól, aki a 

legszebb és a legnagyobb volt, Lucifertől (nevének jelentése „fényt hozó”). Az Isten által 

teremtett angyal kezdeti szépségére utal a név. Később ő a lázadó angyalok vezére lett. 

Amikor Isten megteremtette őt, ugyanazzal az intelligenciával rendelkezett, mint a többi 

angyal. Ismerte az igazságot. De nem akart engedelmeskedni Istennek, elutasította az isteni 

kegyelmet, igazságot, saját teremtőjét. Gőgösen, hiúan azt gondolta, hogy Isten helyébe 

léphet, és ő fogja kormányozni a világot. Követelte magának azt az imádatot, ami egyedül 

Istent illeti meg. Gyűlölni kezdte Istent. Saját magát tette Isten alternatívájává. Az angyalok 

egyharmada követte Lucifert (Jelenések könyve): uruknak fogadták el őt, Isten helyett. Az 

angyalok csak spirituális, azaz szellemi lények, testetlenek. Az ember csak az érzékszervein 

keresztül tud ismereteket szerezni. Az angyalok viszont tökéletesen érzékelik Isten nagyságát. 

Ezért Lucifer és társai döntése végleges. 

Bolondságnak tűnhet számunkra. Önmaga túlértékelése, önimádata elvakította Lucifert, és 

társaival együtt nem fogadták el többé Isten hatalmát. Bűnük megbocsáthatatlan, mert Lucifer 

és a lázadó angyalok nem is akarnak bocsánatot kérni Istentől. Tudatosan és 

visszavonhatatlanul visszautasítják Isten szeretetét. Éppen ezért a gyónás szentségét viseli el a 

legnehezebben az ördög. Ők soha nem bánták meg tettüket, soha nem kérnek majd bocsánatot 

bűneikért. A gyónáshoz alázat kell. Krisztus tárt karokkal vár mindenkit a szentgyónásban, 

mindent megbocsát. 

Lucifer az embert mindig lebecsülte az angyalokhoz képest. Máriát sem tudta elfogadni, azt, 

hogy Mária az emberek és az angyalok királynője legyen. Ördögűzéskor gyakran halljuk, 

hogy az ördögök gyűlölettel telve kiabálnak Isten ellen. Isten Máriát spirituális természettel 

ruházta föl. A démonok nem fogadják el, hogy Isten megtestesült Jézusban. Nem fogadják el, 

hogy Isten emberi alakot akart ölteni, és részesíteni akarja az embereket isteni természetében. 

A megtestesüléskor, amikor az Ige testté lett Szűz Mária által az anyagi és a spirituális 

dimenzió találkozott egymással. 

Isten a kezdetektől fogva tudta, hogy Lucifer ezt nem fogja elfogadni. Lucifer a teremtés 

ellen fordult, rosszat juttatott a világba, ami addig nem volt. Isten a kezdetektől fogva tudta, 

hogy meg fog testesülni, és hogy meg fogja váltani a világot. Nem tulajdoníthatjuk a világban 

lévő rossz okának Istent. A szabad akarat miatt van rossz a világban. Az angyalok és az 

emberek szabad akarata egy behatárolt akarat, ami bukáshoz vezethet. Ha nem lenne szabad 

akarata és intelligenciája a teremtett lényeknek, akkor nem lenne rossz a világban. De akkor 

nem szabad akaratból döntenénk Isten és a jó mellett. Az igazi szeretet szabad választási 

lehetőséget kínál a másiknak. Isten maga a Szeretet, ezért senkit nem kötelez 

engedelmességre. Ha szabad akaratból újra meg újra Isten mellett döntünk, ez vezet el az 

üdvözüléshez. Isten senkit nem kényszeríthet arra, hogy szeresse Őt, mert akkor nem lenne Ő 

maga a Szeretet. Lehetőséget ad, hogy kinyissuk a szívünket és szeressük Őt. Ha nem lenne 

szabad akaratunk, nem is tudnánk szeretni Istent, és így nem is üdvözülhetnénk. Kétféleképp 

használhatjuk a szabad akaratunkat: szent és helyes módon, vagy pedig visszaélhetünk vele. A 

szabad akaratot rosszra is használhatjuk, ha rosszra használjuk, elkárhozhatunk. Isten minden 

teremtményét az örök boldogságra szánta, de megengedi, hogy elkárhozzon, ha a teremtmény 

úgy dönt. A teremtmény dönt róla, hogy üdvözülni szeretne-e vagy sem. Isten tiszteli a 

szabadságunkat, akkor is, ha gyűlölni akarjuk őt.  

A lázadó angyalok a lázadás után (Katolikus Egyház Katekizmusa 74. rész) azonnali és 

borzalmas átalakuláson estek át. A lázadó angyalok gonosszá váltak, elutasították Isten 

hatalmát és megnyitották a Poklot. A démonok hozták létre a Poklot, nem Isten. Lucifer 

megszűnt a legszebb angyalnak lenni, borzalmasan csúnya és visszataszító lett. Lucifer egyéb 

elnevezései: Ördög, Sátán, Gonosz lélek, a Kísértő, Kígyó, Sárkány. A lázadó angyalok neve 



pedig démonok, gonosz lelkek. Az angyalok visszavonhatatlan döntése után harcra került a 

sor a jó és a rossz angyalok között. (Jelenések könyve). A lázadó angyalokat letaszították a 

Mennyből a Földre. Szent Mihály arkangyal a jó angyalok élén harcolt. Nevének jelentése: 

Micháél - „Ki olyan, mint Isten?”. Mihály szereti Istent, mindörökké hűséges marad hozzá. Ő 

szállt szembe a legbőszebben a Sátánnal. Ő volt a mennyei seregek vezére. Mihály neve: a 

Sátán sosem fogja ennek a névnek az igazságát (jelentését) elfogadni („Ki olyan, mint Isten?” 

- senki sem lehet olyan, mint Isten.) 

 A harc a Gonosszal a jelenben és a jövőben is folytatódik. Minket is segít Szent Mihály 

arkangyal a harcban. Minden nap imádkozzunk hozzá a családtagjainkért, és a világért! Az 

ördög rá akarja venni az embert, hogy lázadjon Isten ellen. Azt akarja elhitetni, hogy a jó az 

rossz, a rosszról pedig el akarja hitetni, hogy az jó. Hazudik. Hazudott az Édenkertben Évának 

is, mert nem lehetünk sosem olyanok, mint Isten. Mi az ördög célja? Eltávolítani minket 

Istentől és kárhozatra juttatni. A Sátánnak Isten ellen nincs hatalma, ezért az embert támadja, 

hogy amit ő elvesztett, azt az ember se kaphassa meg. A lázadó angyalok döntése végleges 

volt. Az embernél más a helyzet, az embernek sok jót/ sok rosszat el kell követnie azért, hogy 

az üdvösségre/ a kárhozatra jusson. A Sátán rá akar venni, hogy elutasítsuk Istent. Bűnbe akar 

vinni minket, hogy uralkodhasson rajtunk. A Sátán azon dolgozik, hogy az ember ne 

egyesülhessen Istennel. Vagy ha már egyesült vele, akkor el akarja szakítani Istentől. A 

Sátánnak két fő eszköze van. Az egyik az emberi természet, ami az áteredő bűn miatt 

hajlamosabb a rosszra, mint a jóra. A másik a világ: a gonosz emberek hatása a többi emberre. 

Isten azonban elküldte Jézus Krisztust, az Ő Fiát, hogy megszabadítson minket a rossztól!Az 

áteredő bűn hatása jelen van, de a megváltás miatt már üdvözülhetünk. A Sátán és a démonok 

nem árthatnak a lelkünknek, ha szabad akaratunkból nem döntünk úgy, hogy a Sátánt 

követjük. Segítségünkre van az ima, a szentségek, és Isten  tanítása (a Biblia), hogy ne 

szakadjunk el Istentől. Krisztus győzelme a mi győzelmünk is lesz. A démonok ma is 

működnek. Isten azért engedi meg, hogy növekedhessünk az erényekben a harc során. Ha a 

kísértésnek ellenállunk, akkor megtisztulunk, növekedünk Isten szeretetében, haladunk a 

szentség útján. Isten kegyelmet ad nekünk ahhoz, hogy ellenálljunk a kísértéseknek. 

Szűz Mária mindig segített a Sátán elleni harcban. Fontos nekünk Szűz Mária a Gonosz 

elleni harcban. Ahogy a Sátán egy nőt (Évát) használta fel a bűnbeesésre, úgy Isten is egy nőt 

(Szűz Máriát) használ fel a bűnöktől való megszabadulásra. Szűz Mária Jézus Krisztus 

édesanyja lett a Földön. Mária támogatja az emberiséget az üdvözülésben. A Bibliában benne 

van, hogy egész életünk egy állandó lelki harc. Mária mindig segít a gonosz elleni harcban 

minket. Mária nem helyettesíti Jézust, de segít befogadni Jézust az életünkbe, hogy győzzünk 

a bűn fölött. Amikor Jézus a keresztre feszítéskor Jánosnak azt mondta: „Íme, a te anyád.” - 

ez az egész emberiségre érvényes. És Máriának azt mondta: „Asszony, íme a te fiad.” Jelenleg 

is zajlik a harc. A szentek és a jó angyalok segítenek minket a harcban. És Szűz Mária, ő a 

legfontosabb a Sátán elleni harcban. A Szűzanya kérésére óvnak, segítenek minket a jó 

angyalok. Mária testestül-lelkestül a Mennybe ment; Isten dicsőségében részesült. De Mária 

nem hagyott magunkra minket, továbbra is segít minket, jelenléte konkrét és valóságos. Ő 

mindenkinek a tökéletes édesanyja, felfoghatatlan, hogy mennyire szeret minket. Csak akkor 

jövünk majd rá, Isten mennyire sokat segített minket, mikor majd üdvözülünk. Magunktól 

erre képtelenek lennénk. Mária hathatósan segít. Mindent a lehető legjobban fog elrendezni, 

ha átadjuk neki életünket. Tökéletesen ismer minket, kegyelemmel akarja a lelkünket 

eltölteni. Segíteni akar minket, hogy az Isten terve szerinti életet élhessük. Sokszor véd és 

oltalmaz minket, akkor is, ha eltávolodunk Istentől a szabad akaratunkból. Mindig kész, hogy 

bűnbánatra indítson minket, hogy megtérjünk. Életünk utolsó napján, utolsó órájában 

különösen közel áll hozzánk Szűz Mária. A Sátán mindent bevet a halál előtt, hogy 

elkárhozzon a lélek. A Szűzanya azonban előre felkészíti gyermekeit, hogy bízzanak az utolsó 

órában is Istenben és ne féljenek. Szűz Mária ismeri, hogy mikor fogunk meghalni. Igyekszik, 



hogy üdvözüljünk. Ha teljes mértékben a Szűzanyára hagyatkozunk életünkben, akkor az 

utolsó órában is képesek leszünk is szilárdak maradni. Minden pillanatban mellettünk áll 

édesanyaként. Halálunkkor is mellettünk áll, és harcba száll értünk. Aki Istentől eltávolodva 

fogadná a halált, még őértük is harcba száll Szűz Mária. Küzd a Sátán ellen, hogy bűnbánatra 

bírja a haldoklót. Aki Isten nélkül élt általában fél a haláltól és elkeseredik, lázad Isten ellen, a 

halál ellen, gyűlölködik. Szűz Mária még ekkor is imádkozik az ember megtéréséért, hogy az 

Isten találjon valami jó cselekedetet, amit az illető tett a múltban. Az utolsó pillanatban is 

bízik, hogy felismeri az ember a saját gonoszságát és bűnbánat ébred a lelkében. Ha a 

megbánás szikrája fellobban, rögtön kiragadja a Sátán kezéből a lelket és Jézus karjaiba viszi 

őt. 

Egy tanúságtételt mondok el, ami egy ördögűzéskor hangzott el a gonosz lélek szájából: 

„Ti azt gondoljátok, hogy ő (Szűz Mária) ott fönt van (a Mennyben)?! De ő nincs ott, itt van, 

itt van. Mit tettetek ti, hogy itt van?! Mikor meghaltok, ott van, ott van. És egyetlen 

szívdobbanásotokra vár, hogy hívjátok Jézust. Ott van és tárt karokkal vár titeket. Egy 

édesanya szereti a gyermekét, sír, ha az nem hallgat rá. Ő tudja, hogyha az ember nem hallgat 

rá, én, én a gonosz lélek elragadom.” 

Mindig ott lesz velünk, ha gyakran hívjuk őt, bizalommal, ha testestől, lelkestől neki 

szenteljük magunkat. Ha hagyjuk, hogy Szűz Mária vezessen minket és elkezdjen működni az 

életünkben, akkor az ördög minden mesterkedése hatástalan lesz. 

A Szentírában 365-ször le van írva: „Ne féljetek!”. Jézus, mielőtt a mennybe ment, azt 

mondta: „Ne féljetek, én veletek vagyok a világ végezetéig!” 

Az utóbbi évszázadokban nagyon felerősödött a Sátán harca az egyház ellen. A Sátán elérte 

azt, hogy a hatalmas emberek (a politika és a pénz világában) egy új világrendet akarnak 

kialakítani. Egy Isten nélküli világrendet. Azt akarják, hogy Istenhez hasonlónak tekintsük 

magunkat. Ezt majd egy rövid időre eléri, ez lesz az Antikrisztus uralma, borzalmas időszak 

lesz. Ezután győzedelmeskedik Jézus Krisztus, aki megmutatkozik az utolsó ítéletkor, és 

véget vet a Sátán uralmának. A Sátán célja a keresztény hit elutasítása, egy ál-vallás 

létrehozása. Egy ál-vallás, ami minden vallást megfoszt identitásától, egyetlen univerzális 

vallást, ami a történelem végéhez vezet el. Új vallást akar létrehozni a keresztény vallások 

fölött. Ez kritikus pillanat lesz a világ életében. Mit ajánl ez az új, hamis vallás? Hogy a régi 

pogány szokásokhoz, bűnökhöz, bálványokhoz térjünk vissza. Ez ellene van a legfőbb jónak, 

az istengyermekség méltóságának. Eddig ha a fajt / politikai pártot / államot kultusszá tettük 

az életünkben, mindig rossz vége lett (fasizmus, kommunizmus). Akik a pénz uralmát tartják 

mindenre, hisznek a babonákban, az ezotériában, az okkultizmusban, a szektákban, a 

sátánizmusban: ők mind a Sátánt követik. A Sátán az ember imádatára vágyik. Nehéz elhinni, 

hogy az emberek nagy többsége imádni fogja a Sátánt. A Sátán ezért egy csábító dolgot kínál 

majd: új hitet a kereszténység helyett. Az új hit: teljesen új lesz, ami fölötte áll minden 

történelmi vallásnak, egyesíti a vallásokat, talál bennük valami közöset. A kereszténység 

alapítója Jézus Krisztus nem egy ember volt, aki Istent kereste, hanem Isten volt, aki értünk 

emberré lett. Az új vallás az Antikrisztus eljöveteléhez vezet, emberközpontú lesz. Azt 

mondja majd, hogy nincs Isten, az ember maga a legfőbb jó. Ez nem egyenlő az ateizmussal, 

mert nemcsak tagadja Istent, hanem egy új vallás. Egy új vallás, amely tagadja Istent, és az 

Isten nélküli ember imádatát akarja elérni a Sátán. A Sátán el akarja hitetni, hogy nincs Isten, 

hogy az ember a saját sorsának az ura, az ember határozza meg, hogy mi a jó és mi a rossz. 

Az isteni morális törvények megszűnnek majd az új vallásban. 

Szent II. János Pál pápa mondta még pápává választása előtt: „A legnagyobb harc előtt 

állunk, amit az emberiség valaha látott. Végső harc az egyház és antiegyház, az evangélium és 

antievangélium között.” 

Erősödik a világban az egyház elleni harc. A Sátán támadásai növekednek, erősödnek, 

fenyegetik a a katolikus egyházat. (KEK 447.) Jelenések könyve, 2 Péter levél, Dániel 



próféta, Malakiás próféta könyveinek írásai teljesednek majd be. Isten királysága egy 

folyamat által jön majd el, nem egy csapásra. 

Nem kell félnünk! Jézus Krisztus győzelme, Szűz Mária győzelme biztos!!! Egyetlen fontos 

dolgunk, hogy szoros kapcsolatban legyünk Jézussal és Szűz Máriával. Krisztus Szűz Mária 

által akar belépni az életünkbe, szívünkbe. Ha Isten Szeretetlángja eljut a szívünkbe, 

megvakítja a Sátánt. Szenteljük magunkat Szűz Máriának. A Szeretetláng elvakítja a Sátánt. 

Lourdesban a Szűz Mária bizalomra hívott minket. A lourdesi jelenések után Mária nem 

hagyott magunkra minket, velünk van. Az imát, a bűnbánatot kérte, imát a bűnösökért. Szűz 

Mária előre látta a kereszténység gyengülését, a pápa szenvedéseit, a hit hanyatlását. A Sátán 

mesterkedései kudarcra vannak ítélve. Szűz Mária harcra hív minket a Sátán elleni harcban, 

hogy vele együtt harcoljunk a Gonosz ellen. Térjünk meg a szívünkben! Hódoljunk teljes 

szívvel az Oltáriszentség előtt. Minden nap mondjuk a rózsafüzért, imádkozzunk, állandóan 

imádkozzunk. És fogadjuk el a szenvedéseket Isten dicsőségéért. Ezek a mi fegyvereink. A 

rózsafüzér kis szemeinek segítségével szembeszállhatunk a Gonosszal. Egy biztos: a végső 

győzelem Istené, ami Szűz Máriának köszönhető. Össze fogja zúzni a kígyó fejét. 

Megszabadító szertartás során láttam, hallottam, hogy az ördögtől kínzott ember így kiáltott: 

„Aki ebbe a láncba kapaszkodik, soha nem vész el!” - a kezemben a rózsafüzér volt, ez volt az 

a lánc. Mit érzett a megszállott ember? „A szörnyeteg (a gonosz lélek) vonaglott, elvesztette 

szokásos arroganciáját, elkeseredettnek tűnt, meg akarta harapni a kezet, amely lefogott 

engem. El akarta dobni a keresztet, amit a mellkasomra tettek, le akarta köpni a feszületet. 

Egy fehér fény jelent meg, amely nekem megkönnyebbülést, a gonosz léleknek kínt okozott. 

Hatalmas fénylő köpeny ereszkedett le a szobára, mindnyájunkat beborított, akik ott voltunk. 

A köntösből 1000 kard szúrta ki a szörnyeteg szemét. Borzalmas kiáltás hangzott, átalakultam 

kívül-belül. Csönd lett. Hatalmas megkönnyebbülést éreztem. Ösztönösen az Üdvözlégy 

Máriát kezdtem imádkozni. Ezt hallottam: 'Túl nagy a fény, túl nagy a fény, tartsátok távol őt 

(Szűz Máriát) tőlem!' megkérdeztem: – Mi ez a fény? - 'Ő van itt. Mindig ő. Mindig 

megsemmisít engem. Mindig imádkozik Szent Fiához értetek. És mindig meghallgatást nyer! 

… Terítsd be őt a köntösöddel, de engem ne! Ők a te gyermekeid, de én nem!' Nagyot 

sóhajtottam, mintha haldokolnék, majd felébredtem, és a többiekkel imádkoztam az 

Üdvözlégy Máriát. Teljesen megszabadultam a gonosz lélek hatalmától. Letérdeltem, és hálát 

adtam.” 

Dicsérjük bátran Szűz Máriát mindig, ne féljünk attól, hogy így Jézustól vesszük el a 

dicsőséget. Szűz Mária tisztelete által nem veszünk el semmit Jézustól, mert Jézus általa és 

benne létezik. 

(Francesco Bamonte atya (Vatikáni ördögűző pap) előadása 2016. aug. 27-én a Szeretetláng fesztiválon 

(Máriaremetei kegytemplom) – jegyzet alapján) 

 

 


